

「國際人類團結日」校園計劃報名表
Enrollment Form for International Human Solidarity Day Programme

學校名稱 Name of School : _____

負責教師 Teacher in Charge: _____

手提/辦公室號碼 Mobile/ Office No.: _____

電郵 Email: _____

請填妥下方表格 Please complete below the form:

| | |
|--|---|
| <p>校園活動 (請簡略介紹活動內容) 例：宣讀《團結宣言》、情景劇、簽署活動，可持續發展目標的活動、團隊活動等</p> <p>School Activities (Please introduce the activities in brief) E. g. Read the solidarity declaration, drama, signing event, SDGs events, and other solidarity events</p> | |
| <p>作品提交 每間學校最多可以遞交 10 份作品</p> <p>Submission Each school can submit up to 10 entries</p> | <p>參與 Participation:</p> <p><input type="checkbox"/> 是 Yes <input type="checkbox"/> 否 No</p> <p>(備註:所有相片均需配上一段不多於 15 個字的中文/英文附註) 遞交作品的截止日期為 2021 年 11 月 30 日 (Remarks: All photos are required to be submitted together with caption within 15 words in Chinese/English) The submission deadline is 30 Nov 2021</p> |



展示傳播

於11月30日前提交作品，
並於12月20日展示

Display and Dissemination

Submit entry before 30 Nov,
and will be displayed on 20
Dec

參與 Participation:

是 Yes 否 No

作品將於主辦方官方網站及相關活動中、聯合國相關平台進行各參與學校的展示

Entries will be displayed on organizer's official website and related activities, UNESCO platforms and so on

有關細則：

1. 參加者須同意作品版權將歸予主辦機構，主辦機構有權將有關作品用於宣傳、展覽、複製、刊登、出版等用途，而無須向參加者支付版權費用。
2. 主辦機構保留隨時修改本活動條款及細則的權利而不需對參加者作任何通知。
3. 上述活動細則，僅限於是次活動使用，如有任何爭議，主辦機構保留最終決定權。

Terms & Condition:

1. The participant agrees that the copyright of the entries belong to organizer. The organizer are eligible to use the entry for promotion, exhibition, copy, publication and other usages without paying any copyright fee to the participants.
2. Organizer reserves the right to revise the terms and condition without prior notice.
3. The above terms and condition are used for this event only. The Organizer's decision is final.

「國際人類團結日」校園計劃
International Human Solidarity Day Programme

- 本校支持「國際人類團結日」校園計劃，並提供學校簡介如下：

Our school supports International Human Solidarity Day Programme and provides below our introduction:

學校簡介（請附上校徽 jpeg 文檔, 用於影片、會刊、或其他宣傳途徑之用）:

Introduction of School (Please provide school logo in jpeg format which will be used for video, publication and other promotional channels):

學校蓋章：
School Chop:

日期：
Date: